
Odpoveď starostu Záhorskej Vsi na email p. starostu Suchohradu 

 

Zvolanie OZ Suchohrad sa netýka Záhorskej Vsi, je to problém poslancov a starostu Suchohradu.  

1. Spoločné pravidlá ČOV sú jasne dané v Stanovách združenia, ktoré podpísala aj p. Grujbárová 

v minulosti.  Audit Záhorská Ves robiť nebude, ak chce robiť audit Suchohrad je to vec 

Suchohradu. Zaplatí si to obec Suchohrad. Technológia je stará, preto náklady po renovácii 

ČOV klesnú. Audit nič neovplyvní. 

2. Spoločné stretnutie bolo – zástupcovia ČOV Záhorskej Vsi a Suchohradu sa stretli s p. 

Jánošom a vypracovali ďalší postup na rozšírenie ČOV, ktorý práve prebieha aj so stavebným 

povolením to musí byť dodané na Envinmentálny fond do 31.10.2021. 

3. Doporučujem poslancom Suchohradu, aby si zavolali odborníkov na ich problémy, ktoré sú 

zjavne na strane Suchohradu. Združenie oproti posledným 8 rokom začalo zase fungovať 

a zlepšenie situácie vyrieši jednoznačne nová technológia a rozšírenie ČOV. 

4. Ďalej doporučujem poslancom Suchohradu, aby si uvedomili, že projekt ČOV je preto, že 

spoločne, kvôli množstvu ekvivalentov, sme išli do vybudovania ČOV! Ekvivalenty sú 

rozhodujúce aj teraz pri rozširovaní ČOV a budovaní kanalizácie. Preto žiadam obec 

Suchohrad – ich poslancov, aby si tento fakt uvedomili. 

Suchohrad teraz platí , aj pán starosta sa snaží aj informovať a komunikovať so Záhorskou 

Vsou, funguje to. Uvedomte si, že len platíte, celá ťarcha je na pracovníkoch Záhorskej Vsi. 

5. Financie sú rozdelené stanovami a začali sa pánom starostom pravidelne uhrádzať aj s dlhmi, 

ktoré zdedil. Treba však povedať, že zamestnanci OcÚ Záhorská Ves sa denno-denne starajú 

o chod ČOV, je to aj z dôvodu starej technológie stále náročnejšie. Preto by obec Suchohrad 

mala byť vďačná za takúto spoluprácu a hľadať ako to ide, nie naopak. 

6. My v Záhorskej Vsi máme postup jasne schválený poslancami. My vidíme cestu ako ďalej 

a tak sme to aj odsúhlasili. Verím, že sa poslanci Záhorskej Vsi nedajú stiahnuť do krokov, 

o ktorých všetci vieme, od koho  a odkiaľ pochádzajú! 

7. Verím, že to páni poslanci Suchohradu pochopíte a konečne začneme ísť rovnakým smerom. 

Myslím si, že toto je jediná cesta, treba starostovi pomôcť! 

8. Zaujímavé na Vašej žiadosti je, že starostu Záhorskej Vsi ako zástupcu združenia ČOV, ste ani 

len nepozvali! Je to zarážajúce! Môj názor je preto vyššie uvedený  a nemenný, pretože je to 

momentálne jediná možnosť. 

9. Zamýšľajte sa nad tým, kde zobrať peniaze na rozšírenie ČOV a tak pomôžte p. Temerovi. 

 

S úctou  

  starosta 

 


